



Press Release / Communiqué de presse

Fast Leasing Co Ltd

The Financial Services Commission (“the Commission”) has recently become aware that Fast Leasing Co Ltd of 1st Floor, Belmont House, Intendance Street, Port Louis, is conducting leasing business, which, pursuant to Section 14 of the Financial Services Act 2007, requires a licence from the Commission.

The Financial Services Commission hereby informs the public that the said “Fast Leasing Co Ltd” is not licensed by the Commission to provide the above-mentioned licensable activity and is consequently not authorised to conduct leasing activities.

The Supreme Court has today issued an Order in the nature of an injunctive relief, preventing and prohibiting Fast Leasing Co Ltd from operating unlawfully.

A list of financial institutions licensed by the Financial Services Commission, including companies authorised to conduct leasing activities, is available on the Commission’s website at www.fscmauriti.us.org.

20 March 2008

La Financial Services Commission (« la Commission ») est en présence d’informations à l’effet que Fast Leasing Co Ltd, sise au 1er étage, Belmont House, Intendance Street, Port-Louis, propose actuellement des services de crédit-bail (« leasing »), laquelle activité requiert un permis d’opération de la Commission, en vertu de la Section 14 du Financial Services Act 2007.

La Financial Services Commission informe le public que ladite compagnie « Fast Leasing Co Ltd » ne détient aucun permis de la Commission pour offrir de tels services. Par conséquent, cette compagnie n’est pas autorisée à entreprendre quelque activité de crédit-bail (« leasing »).

La Cour Suprême a émis aujourd’hui un Ordre interdisant à Fast Leasing Co Ltd de continuer à opérer dans l’illégalité.

Une liste des institutions enregistrées auprès de la Financial Services Commission, dont les compagnies autorisées à offrir des services de crédit-bail, est disponible sur le site web de la Commission au www.fscmauriti.us.org.

20 mars 2008

Financial Services Commission

4th Floor, Harbour Front Building
President John Kennedy Street
Port Louis
Republic of Mauritius.

Tel: (230) 210 7000
Fax: (230) 208 7172
Email: fscmauriti.us@intnet.mu